
31 oktober 2019

Geacht college,

Op 30 oktober vernamen we via de media dat Politie Oost-Nederland ongeveer 150 agenten kwijt 
raakt aan Amsterdam om advocaten, officieren , justitie en rechters te beveiligen. Dit besluit schijnt 
genomen te zijn zonder de burgemeesters te raadplegen.

De fractie van de VVD heeft naar aanleiding van dit bericht de volgende vragen:

1. Heeft dit besluit voor de Politie Regio IJsselland en meer specifiek de gemeente 
Steenwijkerland nog effecten in de capaciteit?

2. Als dit besluit voor de Politie Regio Ijssellandcapaciteits-effecten heeft, welke effecten heeft 
dit dan voor de uitvoering in de gemeente Steenwijkerland en hieraan gerelateerd de 
veiligheid in Steenwijkerland? Specifiek voor zaken als invulling van diensten, gekwalificeerde 
aansturing van teams, aantal bemande dienstauto’s in avond en nacht en spreiding in de 
regio?

3. Indien er sprake is van structurele onderbezetting door dit landelijk besluit en effecten voor 
de gemeente Steenwijkerland, welke mogelijkheden heeft Steenwijkerland om hier actie op 
te ondernemen?

In afwachting van uw reactie,

VVD Steenwijkerland
Miriam Slomp-Dekkers


